
 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 

 
Plats: Digitalt 

Datum: 2022-11-22     
 
Närvarande: Ola Engelbrekts, Mats Andersson, Mats Hägglund och Gudrun Ekblom  
Förhinder: Hans Olov Näsman  
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2022-09-13 med godkännande till  
             handlingarna. 

 
§ 4 Skidting 

Vi utvärderar skidtinget som hölls i Bollnäs 8 oktober. Det var 12 föreningar med  
16 deltagare och styrelsen som deltog. Det var en trevlig stämning med bra 
diskussioner. Den mentala coachen Stig Wiklund höll en inspirerande föreläsning för 
oss och ett antal ungdomar som tränade/lekte under den övriga dagen.  
Vi summerar att dagen genomfördes på ett positivt och bra sätt.  
 

§ 5 Rapport från Längdråd och SSF: årsmöte  
Gudrun representerade HSF på längdrådet i Uppsala 15–16 oktober. Förutom bra 
diskussioner och möten, så informerades om SSF:s övergripande riktlinjer och Strategi 
2026, Riktlinjer för barn- och ungdomsverksamhet, Utbildnings- och 
Anläggningsfrågor. 
Ola och Hans Olov representerade HSF på SSF:s förbundsmöte i Sundsvall 22–23 
oktober. Förutom årsmöte med viktiga val, så innehöll stämman även diskussioner och 
möten som var givande med såväl förbunds- som alla distriktsrepresentanter. 
 

§ 6 Hemsidan 
SSF centralt har ombesörjt att flytta över vår hemsida till en ny portal. Planen är att så 
många som möjligt från vår styrelse ska deltaga på ett digitalt utbildningstillfälle under 
vecka 48. Inbjudan till denna är utskickad. Vi beslutar att den nya hemsidan ska börja 
användas vid årsskiftet, då den gamla försvinner. 
 

§ 7 Skidtingsfonden 
Föreningar kan söka bidrag från Skidtingsfonden för speciella ändamål. Ansökan ska 
vara HSF tillhanda senast 22-12-31. Vi beslutar att ta bort Nordeas namn från denna 
post, då de inte längre är en aktiv sponsor. Beslutar även att marknadsföra fonden via 
e-post och hemsida. 

 
 



 
§ 8 Rapporter 

a) Alpina kommittén.  
Helgresor med träningar på snö är inplanerade hela senhösten, vecka 46–50 för 
ungdomar 12–16 år. U 16: s speciella träningstillfällen genomförs i samarbete med 
hela region 2 (Ångermanland, Medelpad, Jämtland/Härjedalen och Hälsingland). 
Förutom att träna och ha roligt så får de även skidgymnasieinformation och lite 
sjukvårdsutbildning. 

b.)  Längdkommittén. 
Skidleka utbildning är genomförd i Ljusdal 22–23 oktober. Resultatet blev 11 nya 
ledare med ambitioner om fortsatt samarbete. Skidlära utbildning är planerad att 
genomföras i Bollnäs 3 december.  
Kompletterande skidkläder till ungdomar som representerar distriktet på tävlingar 
är beställda och levererade. 
Möte för längdkommitténs referensgrupp ska planeras in under december månad. 

 
§ 9 Skrivelser från SSF 

Det har inte kommit nya skrivelser från SSF, men RF/SISU Gävleborg har bjudit in till 
SDF-träff 2–3 december.  

 
§ 10 Årskalender 

Vi går igenom planen för den kommande perioden. 
 
§ 11 Protokollsjusterare 
 Mats Andersson utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 12 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte digitalt på onsdag 11 januari kl. 18.00. 
 

§ 13 Övriga frågor 
Vi diskuterar att eventuellt köpa in ett profilplagg till styrelse och kommittéer.  
Gudrun ska undersöka och återkomma. 

 
§ 14 Sammanträdet avslutas 

 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 
 
 
 

 
Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
Mats Andersson 
Justerare 


